
Van: 

Verzonden: maandag 24 februari 2025 10:04 

Aan: 

Onderwerp: RE: No��e afweging medewerking alterna�ef plan De Reeënwissel 

Bijlagen: No��e afweging onderzoek alterna�ef plan Reeenwissel(20-02-25) 

opm KTA.docx 

 

Hallo ,  

 

Ik zit nu zo in overleg tot ca. 10.30/ 11.00 uur. Kan daarna wel even bellen, maar hierbij alvast 

mijn opmerkingen. 

 

Groet, 

 

Van: @middendrenthe.nl>  

Verzonden: zondag 23 februari 2025 21:13 

Aan: @middendrenthe.nl> 

Onderwerp: Notitie afweging medewerking alternatief plan De Reeënwissel 

 

Dag , 

 

Zoals beloofd hierbij alsnog een korte notitie voor het gesprek met de wethouders 

morgenmiddag. Zie de bijlage. 

Lees jij ‘m nog even door? Wees met name kritisch over het ambtelijke advies (geel gearceerd). 

Daar staat mijn persoonlijke mening maar dat wil niet zeggen dat jij die mening deelt. 

 

Morgenvroeg even bellen? Werk eerst thuis,nl. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

  

 
  

Samen voor een mooi Midden-Drenthe 

 

Beschikbaar op

Tel. (06- ) 

Bezoekadres: Raadhuisplein 1, 9411NB Beilen 

Postadres: Postbus 24, 9410AA Beilen 

Internet: www.middendrenthe.nl  
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Notitie: 

Aan: 		Het College (wethouder Rico Schans en wethouder Jan Schipper)

Van 		Herman Dechesne en Thomas Kamphuis

Cc:		Marie Cecile Hatzmann, Mieke De Groot en Melanie Gils-van der Loo 

Datum: 	20-2-2025

Betreft: 	Alternatief plan Reeënwissel



Alternatief plan
Volgens AA projectontwikkeling (ontwikkelaar van de Reeënwissel) is in de afgelopen jaren de verhuurmarkt voor vakantieverblijven in Nederland ingezakt. Met name in Drenthe is een overaanbod. Zij willen daarom niet meer het eerder besproken plan met chalets realiseren maar hebben vorige week op ambtelijk niveau een plan gepresenteerd voor een zorgwoonconcept met 450 ouderenwoningen en 40 starterswoningen (totaal ca 700 bewoners). Dit zou gepaard gaan met voorzieningen zoals een huisartsenpost en fysiotherapie, waarbij starters verplicht mantelzorg verlenen. 	Comment by Thomas Kamphuis: Dit zal in orde van grootte wel ongeveer kloppen. Hoe ik het heb geïnterpreteerd is dat er 450 woningen voor ouderen zijn + een aantal starters. Daarnaast hadden ze het over 75 levensloopbestendige woningen en over mensen met een zorgvraag (dementerenden, minder valide, etc.). Tot slot hadden ze het over 700 man voor de huisartsenpost. Heel eenduidig waren ze dus nog niet in de aantallen, maar het grootte plaatje is wel daarmee bekend.

Vraag van AA Projectontwikkeling
Wil de gemeente medewerking verlenen aan het alternatieve plan? 

Overwegingen:

· Het is een nieuw zorgconcept waar AA Projectontwikkeling veel vooronderzoek naar gedaan heeft en waar ze hoge verwachtingen van heeft. 

· Ook de realisatie en exploitatie van de zwembadvoorziening op de Bremkamp kan volgens AA Projectontwikkeling met deze ontwikkeling veel beter tot stand komen.

· AA Projectontwikkeling geeft aan dat zonder gemeentelijke medewerking er voorlopig geen plan voor de recreatiemarkt ontwikkeld worden.	Comment by Thomas Kamphuis: Anders dan de 150 stacaravans waar ze nu al mee bezig zijn (neem ik aan)

· De eind vorig jaar vastgestelde gebiedsvisie recreatiecluster Hoogersmilde geeft aan dat woningbouw op deze locatie onwenselijk is.

· Ook volgens de woonvisie is een woningbouwproject met een dergelijke grote omvang op die plek onwenselijk. 	Comment by Thomas Kamphuis: Wel erkennen we dat er vraag is naar zorgwoningen, dit wordt ook in de woonvisie aangehaald. Echter niet in dit soort aantallen.

· Recentelijk hebben we binnen de gemeente afgesproken dat op deze plek alleen recreatieve ontwikkelingen gewenst zijn.

· Het project wordt gesteund door Dorpsbelangen en de Heerlijckheid en wordt binnenkort ook besproken met gemeenteraadsfracties.



Kernvraag

Wetende dat de AA Projectontwikkeling (politiek)draagvlak aan het creëren is, blijven we bij de afwijzende stelling of zijn we bereid om onderzoek te doen naar de noodzaak/behoefte/effecten van een dergelijke ontwikkeling?	Comment by Thomas Kamphuis: Middels een vooroverleg (gebruikelijke route)







Risico’s

· Gemeenteraadsfracties kunnen na een afwijzende reactie alsnog politieke druk op het College uitoefenen en aandringen op onderzoek.

· Een onderzoek kan bij de ontwikkelaar een te hoge verwachting wekken dat medewerking waarschijnlijk is.



Vragen bij verdere beoordeling

Als we bereid zijn na te denken over eventuele medewerking zijn de volgende onderzoeksvragen aan de orde:

· Het idee van zorgwonen met mantelzorg door starters is een nobel idee. De vraag is echter…Werkt het wel duurzaam? Zijn hier al succesvolle voorbeelden van? Zoja, hoe oud zijn die voorbeelden?

· Is er behoefte aan dit zorgwoonconcept op deze schaal in Midden-Drenthe?

· Wat is de impact op:

· Woningbouw in de gemeente?

· De zorgvoorzieningen in de gemeente?

· Het recreatiecluster Hoogersmilde in het algemeen en De Heerlijckheid in het bijzonder?

· Het dorp? 

· De zwembadvoorziening?

· Hoe nadelig is het als het project niet doorgaat en een deel van De Reeënwissel niet heringevuld wordt?

· Hoe staat de provincie tegenover deze ontwikkeling?

· Wat betekent het gecreëerde draagvlak in de context van de nieuwe Omgevingswet?



Mogelijke vervolgstappen bij verdere beoordeling

· Als de gemeente besluit tot nader onderzoek, moet expliciet worden vermeld dat dit geen automatische goedkeuring van het project inhoudt. 

· Een projectleider aanstellen die om tot een degelijke afweging te komen de diverse onderzoeksvragen uitzet en laat beantwoorden. Deze projectleider heeft contact met de ontwikkelaar en bewaakt behalve de voortgang ook verwachtingen.



Ambtelijk advies:

Blijf consistent in het volgen van de (deels nog recentelijk vastgestelde) visies en wijs in eerste instantie medewerking af maar houd in het achterhoofd dat vanuit diverse (politieke)partijen druk kan komen om het standpunt te herzien. NB Vanuit een beleidsmatig perspectief is er geen bezwaar tegen het teruggeven van een deel van de Reeënwissel aan de natuur. 	Comment by Thomas Kamphuis: Wat mij betreft gooi je de deur niet helemaal dicht en zijn zij vrij om een vooroverleg in te dienen. Dan hebben we een dossier waar we alles kunnen documenteren en waar we (mocht er werk achterweg komen) ook leges voor kunnen vragen. Tevens kunnen we dan ook richting de raad aangeven dat we dit dossier gelijk aan andere dossiers behandelen en dat we in de ja, mits houding zitten. Maar wel duidelijk meegeven dat we nog niet direct mogelijkheden zien.
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